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Referat fra styremøte i Dommerfullmektigforeningen 
 
Møtet ble avholdt i Oslo tingrett, 22.04.2022 fra kl. 10:30 til 15:30.  

Til stede: Henrik Rode Evensen, Didrik Beck Rodarte, Karoline Gjønnes Johansen, Hanne Hareide 
Skårberg og Anne Ingeborg Finsaas Reiestad. 

Didrik dro kl. 13. 

Referent: Hanne 
 

1. Orienteringer 

a. Orienteringer fra Samarbeidsrådet 

- Det ble orientert om Samarbeidsrådets møte. Reversering, arbeidsgruppen og muntlig 
høring var aktuelle temaer. 

b. Orienteringer fra Kompetansekomiteen  

- Det ble orientert om Kompetansekomiteens møte. Alle kompetansehevingstiltak skal 
fremover være fysisk. 

c. Orienteringer fra Hovedarbeidsmiljøutvalget 

- Ingen orienteringer. 

- Henrik følger opp styrets ønske om møte med det nye hovedverneombudet. Aktuelle 
temaer for møtet er presentasjon, reversering herunder reise/generell belastning og stedlig 
ledelse, og samarbeid med de tillitsvalgte i Dommerfullmektigforeningen. 
 

2. Oppfølgingssaker  

a. Foreningens lønnsarbeid 

- Arbeidsgruppe 

- Utkastet til mandat behandles nå i RETT. 

- Anne Ingeborg og Henrik deltar i arbeidsgruppen fra DFF. 

- Intern avklaring av standpunkter i forbindelse med mandatet: 

a. Anne Ingeborg skriver et notat om dommerfullmektigenes 
kompetanse og fullmakter. Notatet behandles på neste 
styremøte. 
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b. Karoline og Anne Ingeborg om et notat om opplæringsløp. 
Kan vurdere å endre eller tilføye nye opplæringsmoduler. Punkt 
g behandles også her. Notatet behandles på neste styremøte. 

c. Standpunkt til lengde på ansettelsesperiode og mulighet for 
særordninger ble avklart.  

d. Standpunkt til endringer i tilsettingsprosedyre ble avklart. 

e. Henrik utarbeider et notat om antall dommerfullmektiger per 
rettssted/rettskrets. Notatet behandles på neste styremøte. 

f. Standpunkt vedr. mulighet for konstitusjon som sorenskriver ble 
avklart. 

g. Forholdet til dommernes arbeid foreslås strøket fra mandatet 
fordi punktet dekkes av punkt b, opplæring, samt ønske om å 
ikke vidløftiggjøre arbeidet. Henrik følger opp. 

h. Standpunkt til forholdet til utredere ble avklart. 

i. Enighet om at arbeidsgruppens mandat bør avgrenses mot 
jordskiftedommerfullmektigene. Henrik videreformidler til 
Tekna. 

j. Henrik utarbeider et notat om kompetanseforvaltning og lønn 
etter mottak av utkast til notatet om opplæring. 

- Medieomtale 

a. Kronikk i Aftenposten publisert. 

- Spørreundersøkelse til domstollederne og statistikk 

a. Svarene fra domstolledernes spørreundersøkelse gjennomgås på 
neste styremøte av Hanne. 

- Videre arbeid?  

- Lokale lønnsforhandlinger 

a. Styret deltar på Juristforbundets kurs om HTA og lokale 
forhandlinger på Larkollen 7. til 9. september 2022. 
Karoline og Didrik gir tilbakemelding på om datoene passer. 
Påmelding her. 

- Møte med politikere   

a. Henrik følger opp dette etter hvert som arbeidsgruppen har 
begynt sitt arbeid. 
 

b. Forslag om reversering av domstolsreformen: Arbeid med høringsuttalelse 

- Siste utkast ble gjennomgått. Anne Ingeborg og Henrik gjør de siste 
endringene innen høringsfristen 26. april 2022. 
 

c. Rettsmøtene skritt for skritt 

https://juristforbundet.no/kurs/tillitsvalgtskurs/20222/f6b2a18d-1e64-4df4-9991-39c7e7aae6e8/
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- Endelig versjon og siste kutt ble gjennomgått. Didrik sender dokumentet til 
Juristforbundet. Styret ønsker å gjennomgå printklar pdf. 

- Den nye versjonen gjøres tilgjengelig digitalt for medlemmer av Juristforbundet. 

- Alle medlemmer får e-post om at de kan få et nytt hefte tilsendt i posten. 

- Gaver til bidragsyterne avventes til versjon er ferdig trykket. 
 

d. Årsmøte og tillitsvalgtsamling for de lokale tillitsvalgte dommerfullmektigene 2. 
september 2022 

- Det er første gang seminaret arrangeres. Formålet med seminaret er å styrke den 
lokale tillitsvalgtordningen. Det blir faglig innhold og erfaringsutveksling mellom 
tillitsvalgte/DFF. Avsluttes med felles middag. Seminaret med lunsj foregår 
fortrinnsvis på Bristol og middag på en restaurant i Oslo. Overnatting på Bristol 
for de som kommer langveisfra. For nærmere program og gjennomføring – se 
arbeidsdokument. 

- Didrik søker om OU-midler, innhenter tilbud fra Bristol, og spør Bromander 
om han vil være tilstede hele dagen. Han sender også ut endelig påmelding til 
tillitsvalgte etter hvert. 

- Didrik sjekker med Juristforbundet om det er mulig å registrere lokale 
tillitsvalgte i Juristforbundets medlemsregister. 

- Henrik oppretter en mappe på G som heter lokale tillitsvalgte. 

 

e. Hvordan kan opplæringstilbudet til dommerfullmektigene bedres? 

- Notat om modul 1 vedrørende DFFs rolle på modulkorsene presenteres på neste 
styremøte av Karoline. 

 

f. Felles kompetansemappe for alle dommerfullmektiger 

- Arbeid med kompetansemappe/felles erfaringsarkiv avventes. 

g. Styresamling 2022 16. til 18. juni 2022 i Stockholm 

- Anne Ingeborg avklarer det faglige innholdet innen slutten av april, utarbeider 
deretter et tentativt program og ser på reiserute. 

h. Diskusjon med DA om frikjøpsordning og avregning av fleksitid 

- Møtet har ikke vært enda. 

3. Nye saker 

a. Årsmøte fredag 4. november 2022 

- Hanne er ansvarlig for arrangementet. Henrik og Anne Ingeborg bistår ved 
behov. 

b. Medlemsundersøkelsen  

- Henrik undersøker når medlemsundersøkelsen sendes ut. 



 

 

 

 

 

4/4 

 

4. Økonomi 
 
Har fått tildelingsbrev og rapportert for første kvartal 2022. 

5. Eventuelt 

Forhandlingskompetanse for dommerfullmektig 1 i lokale lønnsforhandlinger. Henrik innhenter 
info fra Jon Bottheim. Blir et punkt på neste styremøte. 

 

Neste møte: 3. juni 2022. 

 
 

 

Godkjent av styret per e-postsirkulasjon  

 


